
Protokół  Nr L/2023 
z Sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 28 sierpnia 2023 r. 

Obecni na sesji:  
- radni wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Zastępca Wójta Gminy Cewice, Sekretarz Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- Sołtysi wg listy obecności, 
- zaproszeni goście, 
- radca prawny, 
- protokolant. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller przywitał  wszystkich 
zebranych i otworzył  Ł  sesję  Rady Gminy Cewice. W dalszej kolejności 
Przewodniczący Rady stwierdził  prawomocność  obrad, ponieważ  obecnych było 15 
radnych. Następnie Pan KeHer poinformował, że obrady Sesji Rady Gminy Cewice 
są  transmitowane za pomocą  urządzeń  rejestrujących obraz i dźwięk w oparciu o art. 
20 ust. lb ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Podkreślił, 
że uczestnicząc w Sesji Rady Gminy Cewice obecni wyrażają  zgodę  na przetwarzanie 
i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia 
Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób 
fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 
przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 
rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 r. — tzw. RODO. 
Zaznaczył  również, że kłauzula RODO znajduję  się  na tablicy ogłoszeń  przy wejściu 
cło sali obrad. 

Ad.2 

Pan Wiesław Kelier odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  się  następująco: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji, która odbyła się  w dniu 27.07.2023 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na 2023 

rok, 
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a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/362/2022 Rady Gminy 
Cewice z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Cewice na lata 2023-2035, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 
informacji o kandydatach na ławnikó" 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu nieruchomości na rzecz Krajowego Ośrodka 
Wsparcia Rolnictwa 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXJy/27272017  Rady Gminy 
Cewice z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie zmiany nazwy osiedla „Osiedle 40-
lecia PRL" położonego w miejscowości Cewcie, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu na rzecz ENERGA - OPERATOR Spółka Akcyjna z siedzibą  
w Gdańsku, 
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a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  
nieruchomości stanowiących mienie Gminy Cewice, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  
nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Cewice, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  
nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Cewice, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

13. Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta Gminy. 
14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

15. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
17. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów jednostek 

pomocniczych. 
18. Zamknięcie obrad sesji. 
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Następnie Przewodniczący Rady zapytał  się, czy ktoś  chciałby wnieść  uwagi 
do odczytanego porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił  uwag lub wniosków do porządku obrad. 

Za przyjęciem porządku obrad L Sesji Rady Gminy, radni głosowali 
w następujący sposób: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - O. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z XLIX sesji sporządzono 
w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, był  przesłany wszystkim radnym 
do zapoznania się, a także godzinę  przed sesją  wyłożony był  do wglądu w sali obrad 
nr 1 Urzędu Gminy, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu z XLIX sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.4 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 4 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2023. 

Pan Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
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uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pani Maria Bachan przedstawiła pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła także Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.5 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 5 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XŁIII/362/2022 Rady Gminy 
Cewice z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Cewice na lata 2023-2035. 

Skarbnik Gminy Cewice udzieliła wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 
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Pani Maria Bachan przedstawiła pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła także Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.6 

Pan Wiesław Ke]ier - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 6 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 
informacji o kandydatach na ławników. 

Wójt Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pani Maria Bachan przedstawiła pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła także Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Q 
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Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za-15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.7 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 7 porządku obrad: 

podjęcie uchwały w sprawie zwrotu nieruchomości na rzecz Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa. 

Pan Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.8 

Pan Wiesław KeU.er - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 8 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIy/272/2017 Rady Gminy 
Cewice z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie zmiany nazwy osiedla „Osiedle 40-lecia 
PRL" położonego w miejscowości Cewcie. 

PanJerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
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przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.9 

Pan Wiesław KeLler - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 9 porządku obrad: 
sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 

ENERGA - OPERATOR Spółka Akcyjna z siedzibą  w Gdańsku. 

Pan Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
I Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 10 

Pan Wiesław Kelier - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 10 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  
nieruchomości stanowiących mienie Gminy Cewice. 

Pan Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
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za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 11 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 11 porządku 

obrad: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  
nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Cewice. 

PanJerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie midi, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 12 

Pan Wiesław KeiJer - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 12 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  
nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Cewice. 

Pan Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
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za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 13 

Wójt Gminy Cewice na początku poinformował, że uchwały z ostatniej sesji zostały 
przekazane do organów nadzoru, które nie wniosły uwag. Następnie przedstawił  
blok informacyjny na poniższe tematy: 

• pozyskiwanie środków zewnętrznych na termomodernizację  i instalację  
fotowoltaiczną  w budynkach szkół  w Maszewie Lęborskim oraz w Łebuni, 
budowa świetLicy wiejskiej w Lesiakach, wymiana źródeł  ciepła szkole 
w Cewicach, remont kościołów w Łabuni i w Krępkowicach, 

• odbiory Świetlic Wiejskich w O skowie i Unieszynie, 

• przygotowanie pomieszczeń  w budynku dawnej SP w Cewicach dla 
clziałakio ści Stowarzyszenia Osób Niepełnosprawnych Promyk, 

• remont ośrodka zdrowia w Cewicach, 

• ukończenie budowy sieci kanalizacyjnych w Siemirowicach i w Bukowinie, 

• przebudowa drogi w Siemirowicach, 

• organizacja dożynek gminnych (Wójt złożył  podziękowania Sołtysom 
i Dyrektorowi GCK w Cewicach), 

• zaproszenie na dożynki powiatowe w Charbrowie i wojewódzkie w Gminie 
Szemud. 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady odczytał  n/w opinie wypracowane przez komisje stałe Rady 
Gminy Cewice: 

a) pismo nr OSD.0012.1.7.2023 z dnia 26.06.2023 r. - opinie Komisji Budżetu 
i Rozwoju Rady Gminy Cewice (załącznik nr 12 do niniejszego protokołu), 

b) pismo nr OSD.0012.3.9.2023 z dnia 26.06.2023 r. - opinie Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Gminy Cewice (załącznik nr 13 do niniejszego protokołu), 

c) pismo nr OSD.0012.3.10.2023 z dnia 07.08.2023 r. - opinie Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Gminy Cewice (załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 

Następnie Przewodniczący Rady podziękował  wszystkim zaangażowanym osobom 
za wzorowe przygotowanie i zorganizowanie dożynek Gminnych. 
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Ad. 15 

Radni Rady Gminy Cewice nie zabrali głosu w niniejszym punkcie. 

Ad. 16 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń  zgłaszanych 
na poprzedniej sesji, nie ma również  na nie odpowiedzi. 

Ad. 17 

Sołtysi nie zabrali głosu w niniejszym punkcie. 

Ad. 18 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XLVIII sesji Przewodniczący Rady Pan 
Wiesław Keller podziękował  zebranym za przybycie, a następnie zamknął  obrady 
o godz. 14°. 

Protokół  sporządziła: ii%" 
Dnia 30.08.2023 r. 
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